

GIVAUDAN ACTIVE BEAUTY

Visit us at stand 702

Category: Ingredients



Givaudan Active Beauty conçoit des actifs cosmétiques d'avant-garde et des spécialités haut de gamme qui permettent aux personnes de se sentir belles. Nous intégrons les précieux cadeaux de la nature à l'art des produits cosmétiques, sous forme de molécules biotechnologiques et botaniques très performantes. Notre vaste portefeuille d'ingrédients primés, destinés aux soins de la peau et des cheveux, offre tout un éventail de bienfaits. En nous appuyant sur une solide reconnaissance scientifique et la sensibilisation des consommateurs, nous restons à la pointe de ce marché en rapide croissance afin de proposer des solutions durables à nos clients.



Givaudan Active Beauty crafts avant-garde cosmetic actives and high-end specialties that make people look and feel good. We bring nature's most precious gifts to the art of personal care in the form of biotech & botanical high-performing molecules, delighting consumers. Our extensive portfolio of award-winning skin & hair ingredients spans a variety of benefits for human beauty: from well-ageing and self-tanners to radiance, microbiome-friendly, soothers, hydrators, and more. Backed by solid scientific recognition and consumers' awareness, we remain at the cutting edge of this rapidly expanding market to deliver sustainable solutions



Adresse: 43 rue de la Voie des Bans 91 500 Argenteuil

Tel: +33614233283

shan.godbille@givaudan.com